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Protokół Nr 64 /2018 

z posiedzenia Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska  

odbytej w dniu 14 września 2018 r. 
 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji, jak załączona lista obecności oraz Pan 

Aleksander Przeszłowski Zastępca Prezesa Przeworskiej Gospodarki Komunalnej Sp. z o. o.  

w Przeworsku i mieszkaniec miasta.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska Pan 

Adam Zabłocki powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu komisji. Poinformował, że 

zgodnie z planem pracy Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska, komisja 

miała zapoznać się z informacją nt. możliwości wykorzystania dotacji pochodzących  

z programów unijnych i krajowych na 2019 r. oraz informacją nt. bieżącej działalności PGK 

Sp. z o.o. w Przeworsku. Powiedział, że zwrócił się do Burmistrza Miasta Przeworska  

o przygotowanie materiałów na powyższe tematy. Państwo radni otrzymali obszerną 

informację nt. funkcjonowania Przeworskiej Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o.  

w Przeworsku oraz wiadomość o tym, że projekt budżetu na przyszły rok jest dopiero w 

opracowaniu i na ten moment trudno informować radnych, z jakiego rodzaju dofinansowania 

będzie korzystać samorząd przy realizacji przyszłorocznych inwestycji miejskich. 

Poinformował, żew dzisiejszym posiedzeniu komisji nie uczestniczy Burmistrz Miasta 

Przeworska, ani jego Zastępca i szkoda, że nie ich nie ma bo przynajmniej ogólną informację 

mógłby Burmistrz przekazać odnośnie możliwości skorzystania przez Gminę Miejską ze 

środków zewnętrznych na przyszłe lata. Poprosił Zastępcę Prezesa Przeworskiej Gospodarki 

Komunalnej o przedstawienie informacji nt. bieżącej działalności PGK Sp. z o.o.  

w Przeworsku.  

Pan Aleksander Przeszłowski powiedział, że państwo radni otrzymali pisemną 

informację o stanie Spółki miejskiej. Zaproponował, że będzie ją uzupełniał, odpowiadając na 

pytania zadawane przez państwa radnych. Poprosił o ich zadawanie. Oznajmił, że Spółka na 

koniec miesiąca sierpnia br. uzyskała zysk netto w wysokości 255 821,00 zł. Wyraził 

nadzieję, że z zyskiem zakończy się również rok obrachunkowy. Poinformował, że Spółka 

realizuje zawarte umowy, m.in. umowę na sprzątanie miasta, utrzymanie zieleni oraz zajmuje 

się odbiorem odpadów komunalnych. Zaznaczył, że są to długoterminowe umowy, które 

kończą się dopiero w przyszłym roku. W bieżącym roku kończy się umowa na zimowe 

utrzymanie miasta. Dodał, że PGK Sp. z o.o. obsługuje również Gminę Wiejską Przeworsk  

w zakresie odbioru odpadów komunalnych. Umowa kończy się w bieżącym roku. 

Oświadczył, że zaplanowane do wykonania w tym roku inwestycje Spółki, zostały 

zrealizowane lub są w trakcie realizacji. 

Pan Adam Zabłocki powiedział, że z przedstawionej przez Spółkę radnym informacji 

wynika, że nie udało się wyłonić wykonawcy, na największą zaplanowaną inwestycję tj. 

modernizację oczyszczalni ścieków. Dodał, że jedna firma przystąpiła do przetargu, ale jej 

oferta było o 11 mln. zł wyższa od kosztorysu ww. inwestycji. Zapytał, czy w tym roku 

planowane jest ponowne ogłoszenie przetargu.  

Pan Aleksander Przeszłowski potwierdził, że pierwszy przetarg został unieważniony, 

ze względu na zbyt wysoką cenę. Oświadczył, że Spółka zobligowana jest do ogłoszenia 

drugiego przetargu. Planuje to zrobić na tych samych zasadach, na których ogłoszony był 

pierwszy przetarg. Zaznaczył, że w razie jego unieważnienia, Spółka będzie mogła się starać 

o klientów z wolnej ręki, z którymi można prowadzić negocjacje cenowe. Wyraził nadzieję, 

że po spełnieniu pewnych wymogów formalnych, w następnym tygodniu kolejny przetarg na 

wykonanie modernizacji oczyszczalni ścieków zostanie ogłoszony. Zaznaczył, że równolegle 

prowadzone będą rozmowy z NFOŚiGW w sprawie etapowania inwestycji, dzielenia 

zakresów w programie funkcjonalno – użytkowym oraz ewentualnego wydłużenia terminu 
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realizacji tej inwestycji. Poinformował, że podobną inwestycję prowadził będzie Zakład 

Gospodarki Komunalnej w Leżajsku. Spółki są na podobnym etapie przygotowania inwestycji 

i wzajemnie wymieniają się doświadczeniami. Oświadczył, że Fundusz jest otwarty na 

dołożenie środków do planowanej inwestycji oraz wyraża zgodę na etapowanie prac. 

Nadmienił, że zamierzeniem Spółki jest wykonanie inwestycji zgodnie z przyjętym 

kosztorysem. Zaznaczył, że nawet niewielki wzrost jej kosztów będzie powodować  

w następnych latach wzrost cen w taryfie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków. Dodał, że rozważana jest również opcja minimalizacji lub zamian 

poszczególnych zadań inwestycyjnych, z jednoczesnym zachowaniem spełnianych przez nie 

funkcji.  

Pan Adam Zabłocki zapytał, jak to się ma do PZP, czyli do prawa zamówień 

publicznych. Przypomniał, że NFOŚiGW dopuszcza możliwość etapowania inwestycji. 

Zapytał, czy będzie możliwe etapowanie inwestycji zgodnie z PZP? 

Pan Aleksander Przeszłowski powiedział, że Spółka nie jest zainteresowania 

ogłaszaniem przetargu z wolnej ręki. Zaznaczył, że jest to ryzykowne, a kwoty inwestycji są 

bardzo wysokie. Stwierdził, że z pewnością zostanie ogłoszony drugi przetarg. Równocześnie 

rozpoczną się prace związane z etapowaniem inwestycji, aby powierzyć wykonanie prac 

mniejszym przedsiębiorcom, doświadczonym w wykonywaniu poszczególnych elementów 

oczyszczalni. Zamiast jednego przetargu, planowane jest przeprowadzenie wielu mniejszych 

przetargów. 

Pan Adam Zabłocki przypomniał, że na początku br. członkowie Komisji Budżetowo- 

Gospodarczej Rady Miasta Przeworska sugerowali etapowanie prac przy Miejskim Ośrodku 

Kultury w Przeworsku. Zaznaczali przy tym, że ten zabieg mógłby znacznie zmniejszyć 

koszty zakupu oświetlenia scenicznego, ale wówczas takiej możliwości nie było.  

Pan Aleksander Przeszłowski stwierdził, że NFOŚiGW nie ma wyjścia ze względu na 

trudny rynek budowlany i akceptuje możliwość etapowania inwestycji.  

Pan Marek Janisz zapytał, czy PGK Sp. z o.o. ma określony termin do wyłonienia 

wykonawcy inwestycji, aby nie stracić dofinansowania z Funduszu.  

Pan Aleksander Przeszłowski powiedział, że nie ma takiego terminu. 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej udzielił głosu Panu Tomaszowi 

Kojdrowi.  

Pan Tomasz Kojder zapytał, czy aby na pewno przy etapowaniu inwestycji NFOŚiGW 

dofinansuje obydwa etapy inwestycji? Stwierdził, że Spółka może znaleźć się w trudnej 

sytuacji: rozpocznie inwestycję, której nie będzie mogła ukończyć z powodu braku 

dofinansowania. Wyraził obawę, że jeśli zrealizuje pierwszy etap inwestycji  

z dofinansowaniem Funduszu, na drugi będzie musiała zaciągnąć kredyt. Zapytał następnie, 

czy Spółka przekalkulowała etapowanie inwestycji tak, aby nie musiała się zadłużać?  

Pan Adam Zabłocki dopytał, czy Fundusz udzieli gwarancji na drugi etap inwestycji.  

Pan Tomasz Kojder przestrzegł przed sytuacją, że inwestycja zostanie rozpoczęta, a po 

realizacji jej pierwszego etapu z dofinansowaniem NFOŚiGW, okaże się, że inwestycja nie 

zostanie sfinalizowania z powodu braku pomocy ze strony Funduszu.  

Pan Aleksander Przeszłowski powiedział, że inwestycja została dobrze skalkulowana  

i nie ma obawy, że po jej podziale na etapy, nie zostanie ukończona. Podkreślił, że kosztorys 

inwestorski został przygotowany przez specjalistę inżyniera. 

Pan Tomasz Kojder powiedział, że dofinansowanie przewidziane na realizację całej 

inwestycji zostanie skierowane na jej pierwszy etap, a co z realizacją kolejnych etapów? 

Pan Aleksander Przeszłowski powiedział, że przyznana kwota dofinansowania tj.  

19 mln, nie będzie wydana w postaci jednego przetargu, tylko w postaci wielu przetargów. 

Zamysłem Spółki będzie podzielenie pracy oczyszczalni ścieków na dwie nitki procesu 
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oczyszczania ścieków, aby w momencie wyłączenia jednej z nich, pracowała druga. Dodał, że 

raczej będzie to pięć etapów na łączną kwotę 19 mln złotych.  

Pan Tomasz Kojder zapytał, czy jest nadzieja na to, że różnica 11 mln złotych 

nadwyżki nad ceną kosztorysu z pierwszego unieważnionego przetargu zostanie 

zniwelowania po etapowaniu inwestycji i ogłoszeniu przetargów na poszczególne etapy 

inwestycji.  

Pan Aleksander Przeszłowski powiedział, że przy etapowaniu inwestycji  

w przetargach mogą brać udział mniejsze firmy, którym można stawiać mniejsze wymagania. 

Zaznaczył, że konkurencyjność prac za 2 mln lub 3 mln złotych jest większa niż przy 

przetargu opiewającym 19 mln złotych.  

Pan Tomasz Kojder przestrzegł przed nadmiernym cięciem kosztów przy realizacji 

inwestycji lub jej etapowaniu. Przypomniał, że taki zabieg został wdrożony przy okazji 

budowy targowiska miejskiego: na wiatach handlowych zrezygnowano wówczas z montażu 

rynien. 

Pan Aleksander Przeszłowski stwierdził, że ewentualne prace związane z „cięciem 

kosztów” zostaną powierzone specjalistom.  

Pan Adam Zabłocki poprosił o kontynuowanie wypowiedzi przez Zastępcę Prezesa 

PGK Sp. z o.o. w Przeworsku.  

Pan Aleksander Przeszłowski poinformował, że w tym roku, że środków kredytu 

zaciągniętego w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska została zakupiona nowa 

śmieciarka o mniejszych gabarytach niż ta, która znajduje się na stanie Spółki. Dodał, że 

istnieje możliwość umorzenia ostatnich rat kredytu, pod warunkiem terminowego 

wywiązywania się z umowy. Śmieciarka powinna zostać dostarczona w m-c październiku br. 

Przeprowadzono ponadto przetarg na zakup śmieciarko – ładowarki z przeznaczeniem do 

pracy na oczyszczali ścieków. Dodał, że służyć będzie do przeładunku osadów ściekowych. 

Zaznaczył, że została zakupiona za cenę niższą, niż planowano. Ponadto został 

przeprowadzony przetarg na system monitorowania sieci wodociągowej, również za cenę 

niższą niż zakładał projekt.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej udzielił głosu Panu Adamowi 

Kaczmarowi.  

Pan Adam Kaczmar zapytał, jak technicznie wygląda monitoring sieci, jak jest 

zamontowany i gdzie.  

Pan Aleksander Przeszłowski powiedział, że elektroniczne urządzenia zamontowane 

są na odcinakach rur i śledzą przepływ wody. Dzięki systemowi możliwe będzie skrócenie do 

minimum czasu reakcji pracowników pogotowia Wod.- Kan. na zaistniałą awarię. Wypływ 

wody zostanie szybko zlokalizowany i zlikwidowany. 

Pan Adam Kaczmar zapytał, czy obszar całego miasta został objęty ww. 

monitoringiem? 

Pan Aleksander Przeszłowski powiedział, że system został zamontowany w siedmiu 

strategicznych punktach miasta.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej udzielił głosu Panu Grzegorzowi 

Sebzdzie.  

Pan Grzegorz Sebzda zapytał, ile PGK Sp. z o.o. posiada zamiatarek do 

porządkowania ulic. 

Pan Aleksander Przeszłowski powiedział, że jest ich dwie. Dodał, że w tym roku 

Spółka zakupiła używaną zamiatarkę o większych gabarytach, za kwotę 30.000,00 zł. Ta, 

która była zakupiona kilka lat temu, była za mała na potrzeby naszego miasta oraz bardzo 

awaryjna.  

Pan Grzegorz Sebzda zapytał, czy jest gwarancja sprzedawcy na zakupioną 

zamiatarkę.  
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Pan Aleksander Przeszłowski powiedział, że nie pamięta.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej udzielił głosu Panu Markowi 

Janiszowi.  

Pan Marek Janisz zapytał o przebieg procedury uchwalania taryfy dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. Zapytał, czy przedłożony  

w Regionalnym Zarządzie Gospodarki Wodnej Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody 

Polskie projekt taryfy, musi być w jakiś sposób uzasadniany, czy od razu po analizie jest 

wydawana decyzja przez Dyrektora? 

Pan Aleksander Przeszłowski powiedział, że ustawa reguluje, które koszty można 

wziąć do obliczania taryf. Dodał, że Spółka posiada informatyczny sposób księgowania, więc 

koszty są w każdym momencie sprawdzalne. Powiedział następnie, że Władze Spółki 

przygotowują projekt taryfy. W tym roku, w związku z natłokiem ilości składanych 

wniosków taryfowych, Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej Państwowego Gospodarstwa 

Wodnego Wody Polskie otrzymał wytyczne od centrali. Według nich, jeśli przedłożona do 

opinii taryfa nie była wyższa od poprzednio obowiązującej do 5%, to ją zatwierdzano. Jeśli 

była większa i mieściła się w widełkach 5% do 7 %, to dyrekcja zwracała się o wyjaśnienie, 

natomiast, jeśli była większa w którymś roku o 7%, to nie była zatwierdzana. Poinformował, 

że wszystkie taryfy zostały zatwierdzone przez Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki 

Wodnej Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie. Poinformował, że Spółka  

w trzecim roku taryfy, ma dołożone odsetki od kredytu. Nastąpił wzrost ceny w stosunku do 

roku poprzedniego o 5,1 %. Po złożeniu stosownych wyjaśnień Dyrektor wydał pozytywną 

opinię, co do taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków złożoną przez PGK Sp. z o.o. w Przeworsku.  

Pan Marek Janisz zapytał, jakie będzie zabezpieczenie udzielonego kredytu? Wyraził 

obawę o ewentualne podniesienie taryfy.  

Pan Aleksander Przeszłowski powiedział, że ustawa dopuszcza zmianę taryfy w tych 

okresach trzyletnich, w związku z ważnymi okolicznościami ( np. zmiana ujęcia wody). Przy 

kalkulacji cen w taryfie wody dodatkowo można wliczyć amortyzację i odsetki od kredytu. 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej udzielił głosu Panu Tomaszowi 

Kojdrowi.  

Pan Tomasz Kojder zapytał, w jakim okresie była zakupiona nowa zamiatarka i jakie 

jest jej wykorzystanie, ile czasu spędza na ulicach miasta. 

Pan Aleksander Przeszłowski odpowiedział, że około 1,5 miesiąca temu i służy do 

porządkowania miasta. Stwierdził, że każdy pojazd ma szczegółową ewidencję pracy, ale nie 

jest w stanie przekazać w tej chwili tej informacji. 

Pan Tomasz Kojder zapytał, czy Powiatowy Zarząd Dróg korzysta z usług PGK Sp.  

z o.o. w Przeworsku.  

Pan Aleksander Przeszłowski odpowiedział, że sporadycznie, tylko przed świętami 

narodowymi. 

Pan Tomasz Kojder zapytał, to gdzie wynajmują czyszczarkę.  

Pan Adam Kaczmar powiedział, że drogi powiatowe nie są sprzątane.  

Pan Aleksander Przeszłowski oświadczył, że PGK Sp. z o.o. porządkuje ulice 

powiatowe na wniosek mieszkańców ulic gratisowo.  

Pan Wacław Krupa zapytał o koszt wynajmu czyszczarki z Jarosławia.  

Pan Aleksander Przeszłowski odpowiedział, że nie wie, jaki był to koszt, ale nie był 

on wysoki. Oświadczył, że do sprzątania naszego miasta potrzebna jest nowa, duża, mocna 

czyszczarka. Zakup jej jest planowany, ale decyzje tą, odkłada się w czasie, mając na uwadze 

inwestycję modernizacji oczyszczalni ścieków. Nadmienił, że z całej inwestycji Spółka 

pokrywać będzie również podatek VAT.  
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Pan Marek Janisz stwierdził, że część dróg powiatowych zostanie niebawem przejęta 

przez Gminę Miejską Przeworsk, wiec problem sprzątania ich zostanie rozwiązany.  

Pan Aleksander Przeszłowski powiedział, że znacznie ułatwi to pracę pracownikom 

Spółki, ponadto wpłynie na poprawę wizerunku miasta.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej udzielił głosu Panu Tomaszowi 

Kojdrowi.  

Pan Tomasz Kojder zapytał czy obsługa targowiska miejskiego jest zadaniem 

opłacalnym, na jakie problemy, związane z obsługą placu targowego Spółka napotyka i czy 

inkasentami są te same osoby? 

Pan Aleksander Przeszłowski powiedział, że działalność PGK Sp. o.o. w tym zakresie 

nie daje dochodu Spółce. Dodał, że bardzo często zdarzają sią akty wandalizmu, dewastacji 

zwłaszcza toalet i zanieczyszczania obiektu ( rozbite szkło, butelki, pety itp.), które 

pracownicy PGK SP. z o.o. systematycznie naprawiają i sprzątają. 

Pan Tomasz Kojder zasugerował, aby co roku zmieniały się osoby pełniące funkcję 

inkasenta ta targowisku miejskim.   

Pan Aleksander Przeszłowski powiedział, że zdarzały się przypadki ściągania 

należności przez inkasenta w obecności Straży Miejskiej, z opornego na uregulowanie 

należności handlarza. Dodał, że wpływy z inkasa są na bieżąco monitorowane, a wszelkie 

wahania ich wielkości, wyjaśniane z inkasentami.  

Pan Adam Zabłocki zapytał czy spółka zakupiła dwie koparki, bo z materiałów 

dostarczonych radnym tak wynika? 

Pan Aleksander Przeszłowski powiedział, że została zakupiona tylko jedna koparko -

ładowarka, za kwotę 256 000 zł. Dodał, że w materiałach przekazanych radnym 

przedstawiono zestawienie wszystkich przeprowadzonych przetargów, m.in. na ww. koparko 

– ładowarkę. Zaznaczył, że została ona zakupiona za kwotę dużo niższą niż zakładano, bo 

prawie o 60 000, 00 zł taniej.  

Pan Tomasz Kojder zapytał, z czego wynika spadek stanu zatrudnienia w Spółce  

w tym roku. Stwierdził, że na dzień 01.01.2018 r. w Spółce pracowało 98 osób, a 31.08.2018 

r. o 4 osoby mniej. Zapytał ile osób rozwiązało umowę o prace, a ile umów zostało 

nawiązanych.  

Pan Aleksander Przeszłowski powiedział, że etaty się nie pozmieniały. Oświadczył, że 

część załogi PGK Sp. z o.o. to stażyści, albo osoby zatrudnione z Urzędu Pracy. Umowy są 

krótkie i z tego wynika powstała różnica w ilości osób zatrudnionych. Powiedział, że trudno 

aktualnie znaleźć dobrego pracownika, znającego się na pracy. Z pracowników z dłuższymi 

umowami o prace. Dodał, że z zakładem rozwiązały umowę o pracę trzy osoby, w tym dwie  

z nich wyjechały za granice, a trzecia odeszła na emeryturę.  

Pan Tomasz Kojder powiedział, że dochodzą sygnały, od pracowników spółki, że  

w zakładzie panuje zła atmosfera. 

Pan Aleksander Przeszłowski powiedział, że nic mu na ten temat nie wiadomo, i nie 

otrzymał żadnych zgłoszeń ze strony załogi.  

Pan Adam Zabłocki zapytał, czy w dziale BHP i P. POŻ są zatrudnione dwie osoby? 

Pan Aleksander Przeszłowski powiedział, że tak. Są dwie osoby, ale na niepełnych 

etatach. Osoba zajmująca się BHP pracuje w Spółce na ½ etatu, a osoba zajmująca się P. Poż. 

na ¼ etatu.  

Pan Adam Zabłocki udzielił głosu Panu Wacławowi Krupie.  

Pan Wacław Krupa poprosił o uporządkowanie PSZOK –u i podsypanie tłuczniem 

miejsc składowania odpadów.  

Pan Aleksander Przeszłowski powiedział, że ten teren jest stale utwardzany, ale 

osiada. 
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Pan Adam Kaczmar zasugerował przeniesienie boksów do składowania odpadów  

w inne miejsce. Nadmienił, że aktualnie użytkowane, położone jest w dolinie, gdzie stale 

gromadzi się woda opadowa. Dodał, że wyrzucane w kałuże odpady zielone gniją, a fetor 

wydziela się na całą okolicę. Poinformował ponadto, że odpady zielone przywożone przez 

PGK Sp. z o.o., magazynowane są w workach, a osoby prywatne, odstawiające osobiście 

odpady zielone, zmuszane są do ich wysypywania.  

Pan Adam Zabłocki zaapelował o podjęcie interwencji w tej sprawie. Dodał, że 

również ma podobne doświadczenia.  

Pan Aleksander Przeszłowski powiedział, że przyjął fakt do wiadomości i przekaże tą 

informację.  

Pan Adam Zabłocki zapytał, czy państwo radni mają jeszcze pytania do Zastępcy 

Prezesa Przeworskiej Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Przeworsku. Udzielił głosu Panu 

Grzegorzowi Sebzdzie. 

Pan Grzegorz Sebzda powiedział, że w materiałach przedłożonym radnym widnieje 

informacja o wypadku pracownika spółki przy remoncie muru cmentarnego.  

Pan Aleksander Przeszłowski powiedział, że pracownik skręcił nogę w kolanie, 

aktualnie wrócił już do pracy. Nadmienił, że na jego zastępstwo poszukiwał murarza, ale 

bezskutecznie.  

Pan Adam Kaczmar zapytał, czy Spółka ma zamiar zatrudnić nowego murarza na etat. 

Pan Aleksander Przeszłowski powiedział, że nie. Zaznaczył, że PGK Sp. z o.o. w Przeworsku 

nie jest firmą budowlaną, i nie ma potrzeby zatrudniania drugiego murarza. Dodał, że  

z doświadczonym murarzem pracują młodzi stażem pracownicy, którzy uczą się tego 

rzemiosła. Nadmienił, że tempo prac przy odbudowie muru cmentarnego w tym roku było 

większe. Poinformował, że gro prac remontowych w budynkach Spółki wykonują jej 

pracownicy (pomieszczenia socjalne, toalety, stołówka itp.), ponadto pracownicy 

remontowali pomieszczenia Urzędu Miasta przeznaczone na kancelarię podawczą.  

Pan Tomasz Kojder powiedział, że jest to bardzo pożyteczna i potrzebna działalność 

Spółki. 

Pan Adam Kaczmar przypomniał, że kończy się umowa zawarta przez PGK Sp. z o. o. 

w Przeworsku z Urzędem Miasta Przeworska na zimowe utrzymanie dróg. Zapytał, czy nie 

byłoby zasadne, aby przesunąć termin końca umowy na wrzesień? Zaznaczył, że spółka 

wykona zlecone prace do końca roku, ale kto będzie odśnieżał chodniki i ulice w styczniu? 

Pan Aleksander Przeszłowski powiedział, że Urząd miasta Przeworska z pewnością 

ogłosi przetarg w rozsądnym terminie, który pozwoli na zachowanie ciągłości zimowego 

utrzymania dróg w mieście. Zaznaczył, że termin świadczenia usługi trwa od początku zimy 

roku ubiegłego tj. 2017, do końca roku 2018. Dodał, że ogłoszenie następnego przetargu, 

określenie terminu trwania umowy należy do kompetencji Urzędu Miasta. Przypomniał, że 

przetargi komunalne ogłaszane są na okres trzech lat. 

Pan Adam Zabłocki zapytał, czy państwo radni mają jakieś pytania do Zastępcy 

Prezesa Przeworskiej Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Przeworsku. Wobec ich braku 

podziękował mu za udział w posiedzeniu komisji oraz udzielenie odpowiedzi na pytania 

radnych. Następnie poinformował, że komisja w dniu dzisiejszym miała w planie zapoznanie 

się informacją nt. możliwości skorzystania z dotacji z programów unijnych i krajowych na 

rok 2019. Wyraził nadzieję, że będzie ku temu okazja na posiedzeniu przedsesyjnym Komisji 

Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska, zaplanowanym na dzień 25 września br., 

wtorek o godz. 1500.   

Pan Adam Kaczmar stwierdził, że pomimo tego, że projekt przyszłorocznego budżetu 

nie został jeszcze opracowany, można było przygotować informacje, z jakiego rodzaju 

dofinansowania, programów Urząd Miasta będzie korzystał realizując inwestycje.   
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Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska 

poinformował, że wraz z materiałami na posiedzenie trwającej komisji, państwo radni 

otrzymali kopię ponaglenia kierowanego przez Przewodniczącego Rady Miasta Przeworska 

do Burmistrza Miasta Przeworska, w sprawie umieszczenia na BIP oświadczeń majątkowych 

pracowników Urzędu Miasta Przeworska oraz udzielenia informacji o niewykorzystanym 

urlopie wypoczynkowym Burmistrza Miasta Przeworska. Ponownie wyraził nadzieję na 

uzyskanie przedmiotowych informacji, w trakcie przedsesyjnego posiedzenia komisji.  

Następnie zapytał, czy ktoś z państwa radnych ma jeszcze pytania. Wobec braku 

chętnych do zadawania pytań, podziękował państwu radnym za przybycie. Następnie 

zakończył posiedzenie komisji.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała Katarzyna Obłoza……………………………….. 
 

 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Budżetowo-Gospodarczej 

Rady Miasta Przeworska 

 

Adam Zabłocki 
 


